



COUNCIL OF THE EUROPEAN COMMUNITIES  
GENERAL SECRETARIAT



PRESS RELEASE

388th meeting of the Council

- Energy -

Brussels, 25 March 1976

President: Mr Marcel MART,  
Minister for Economic Affairs  
of the Grand Duchy of Luxembourg

369/76 (Presse 29)

1. The first part of the document discusses the importance of maintaining accurate records of all transactions and activities. It emphasizes that this is crucial for ensuring transparency and accountability in the organization's operations.

2. The second part outlines the specific procedures and protocols that must be followed when handling sensitive information. This includes strict guidelines on data storage, access control, and the secure disposal of documents.

3. The third part addresses the role of each employee in maintaining these standards. It stresses that every individual is responsible for adhering to the established policies and reporting any potential breaches or concerns immediately.

4. Finally, the document concludes by highlighting the long-term benefits of a robust record-keeping system. It notes that such a system not only protects the organization's assets but also facilitates efficient decision-making and compliance with regulatory requirements.

25.III.76

The Governments of the Member States and the Commission of the European Communities were represented as follows:

Belgium:

Mr Fernand HERMAN Minister for Economic Affairs

Denmark:

Mr Niels ERSBØLL Ambassador,  
Permanent Representative

Germany:

Mr Detlev Karsten ROHWEDDER State Secretary,  
Ministry of Economic Affairs

France:

Mr Michel d'ORNIANO Minister for Industry

Ireland:

Mr Peter BARRY Minister for Transport and Power

Italy:

Mr Mario PEDINI Minister for Scientific Research

Luxembourg:

Mr Marcel MART Minister for Economic Affairs,  
Transport and Power

Netherlands:

Mr R.F.M. LUBBENS

Minister for Economic Affairs

Mr L.J. BRINKHORST

State Secretary,  
Ministry of Foreign Affairs

United Kingdom:

Mr Anthony WEDGWOOD BENN

Secretary of State for Energy

Mr John SMITH

Minister of State for Energy

Commission:

Mr Henri SIMONET

Vice-President

o

o

o

1985 ENERGY TARGETS AND RATIONAL USE OF ENERGY

On the basis of a Commission report, the Council held a general discussion on the achievement of the Community energy policy targets for 1985, with particular reference to the reduction of the Community's threshold of dependence on imported petrol by means of measures for reducing consumption and encouraging the development of Community energy resources.

This exchange of views enabled the delegations to explain the developments which their countries were envisaging in order to attain the targets and to give their views on the prospects for achieving the targets both in relation to the various sectors and in relation to the overall reduction target.

The discussion demonstrated the support of all the delegations for the basic guidelines for the 1985 targets as laid down by the Council in 1974, and brought to the Council's attention the fact that in the case of particular targets some amendments might be necessary in the light of experience to date.

In this connection, the Council took note of the first periodical report of the Commission on the programme for the rational use of energy (RUE). The delegations supported the basic conclusions of the report, which dealt with the work carried out in the various

sectoral groups: thermal insulation of buildings; heating systems; motor vehicles; transport structures; industrial processes - heat; power; conversion in power stations; transformation in refineries.

The results were given practical form in five Recommendations to the Member States adopted by the Council, which include specific provisions concerning the rational use of energy in the following sectors:

- buildings : - the promotion of thermic insulation by means of information campaigns and the adoption of harmonized insulation standards
  - improvement of heating installations in existing buildings by fitting programming and regulating units, and by maintaining and checking generators and controlling the distribution of hot water
- transport : - as regards road transport vehicles, the improvement of driving habits by the inclusion of clearer information in drivers' handbooks and the introduction of a standard fuel consumption test
  - in the case of the urban transport of passengers, the introduction of measures to facilitate and encourage the use of public transport
- household electrical appliances : - the provision of clearer information to users on unit energy consumption, and on harmonized standards.

MEASURES IN THE EVENT OF DIFFICULTIES IN THE SUPPLY OF OIL

The Council made a detailed study of certain vital aspects of the Community arrangements to be introduced in the event of difficulties in the supply of crude oil and petroleum products. These would consist in targets for a reduction in the consumption of primary forms of energy and measures concerning intra-Community trade in crude oil and petroleum products.

The discussion dealt mainly with the question of the decision-making machinery required to initiate the various measures to be taken in the event of supply difficulties.

The Council noted that the discussions had revealed some elements of a possible solution to the question and instructed the Permanent Representatives Committee to continue to seek a definitive solution, in the light of the discussions at the meeting.

COMMUNITY PROCEDURE FOR INFORMATION AND CONSULTATION ON  
PETROLEUM PRICES

The Council agreed in principle on the Directive regarding a Community procedure for information and consultation on the prices of oil and petroleum products in the Community.

The Directive makes the Member States responsible for procuring from petroleum undertakings and communicating to the Commission certain details on the prices obtaining in the preceding quarter for the main types of crude oil and petroleum products, both on importation and on leaving the refinery.

The Commission will draw up and communicate to the Member States on a quarterly basis a synoptic and analytical table of the various national statistics. Consultations between the Commission and the Member States on the basis of this information will take place regularly and, if appropriate, the Commission will propose any measures it considers necessary as a result of these consultations.



MEASURES OF SUPPORT FOR COMMUNITY PROJECTS IN THE HYDROCARBONS  
SECTOR

The Council recorded its agreement on a Decision on the grant of measures of support for Community technological projects in the hydrocarbons sector.

This Decision lays down that for the period from 1975 to 1977 support measures are to be granted for 34 Community projects in the form of subsidies which are repayable in the event of commercial exploitation of the results up to a total amount of 38,448,635 UA.

INFORMATION ON INVESTMENT PROJECTS OF INTEREST TO THE  
COMMUNITY IN THE PETROLEUM, NATURAL GAS AND ELECTRICITY  
SECTORS

The Council recorded its agreement on an amendment to Regulation No 1056/72 on notifying the Commission of investment projects of interest to the Community in the petroleum, natural gas and electricity sectors.

In particular the amendment lays down, as regards projects in the electricity sector, that, in view of the experience which has been gained, the obligation to provide information shall extend to projects whose realization is to start within a period of five years instead of only three years.

IMPLEMENTATION OF ENERGY POLICY GUIDELINES

The Council undertook a thorough discussion of the questions connected with the implementation of the energy policy guidelines laid down by the European Council on 1 and 2 December 1975.

At the end of the discussion, the Council instructed the Permanent Representatives Committee to continue preparing the draft resolution in the light of today's discussion, and to report back in time for the Council meeting on 10 June devoted to energy questions.

EURATOM LOANS

After confirming the guidelines worked out at the meeting of the Economic and Financial Council on 16 March last concerning the draft decision empowering the Commission to make Euratom loans as a Community contribution to the financing of atomic power stations, the Council noted that two delegations had entered general reservations on this subject.

It therefore agreed to return to the matter at its next meeting devoted to energy questions.

MISCELLANEOUS DECISIONS

On a proposal from the Belgian Government, the Council appointed Mr J. DENYS, a Director General in the "Administration de l'Emploi" as a member of the Advisory Committee on Freedom of Movement for Workers in place of Mr MISSOTEN, who has resigned, for the remainder of the latter's term of office, i.e. until 17 March 1977.

o

o

o

On a proposal from the Danish Government, the Council appointed Mr Bendt DREWSEN, "Arbejds miljøkonsulent Landsorganisationen i Danmark" as a full member of the Advisory Committee on Safety, Hygiene and Health Protection at Work in place of Mr JØRGENSEN, who has resigned, for the remainder of the latter's term of office, i.e. until 4 May 1978.

o

o

o

Malta

The Council adopted, in the official languages of the Communities, a Regulation concluding the Agreement to extend the first stage of the Association Agreement with Malta.

ACP-EEC

The Council adopted, in the official languages of the Communities, a Decision concerning the examination by the Member States of Commission proposals for financial transfers in connection with the stabilization of ACP-OCT export earnings.

Agriculture

The Council adopted the following in the official languages of the Communities:

- a Regulation on the recognition of producer groups of silkworm rearers;
- a Regulation on the granting of supplementary aid in the silkworm sector for the 1976/1977 marketing year;
- a Regulation amending Regulation (EEC) No 2824/72 laying down general rules for the financing of interventions by the Guarantee Section of the European Agricultural Guidance and Guarantee Fund;
- a Regulation continuing the total suspension of autonomous Common Customs Tariffs duties applicable to new potatoes falling within subheading 07.01 A II (a), until 15 April 1976, and applicable to potatoes falling within subheading 07.01 A III (b) until 30 April 1976.

Domestic market

The Council adopted the following in the official languages of the Communities:

- a Regulation on the customs treatment applicable to goods returned to the customs territory at the Community;
- a Directive implementing Directive 69/73/EEC as regards repair operations under the inward processing system.

Food aid

The Council drew up the 1975/1976 implementation plan concerning the commitments entered into by the Community and the Member States under the Food Aid Convention. These commitments were for a total of 1,287,000 tonnes of cereals per year, of which 708,000 tonnes (55%) would be granted as Community aid, and the remainder under bilateral projects.

The Community aid and the aid from the Member States is intended for 38 countries and 6 international organizations. It is to be allocated as follows:

1975/1976 IMPLEMENTATION PLAN  
in thousands of tonnes

Recipient countries or bodies	Total	Community projects	National projects
<b>I. COUNTRIES</b>			
<u>LATIN AMERICA</u>			
Bolivia	12	p.m.	-
Haiti	12	9	3
Honduras	7	7	-
Peru	3.5	2.5	1
<u>SAHEL</u>			
Sénégal	-	-	-
Mali	-	-	-
Mauritania	5	-	5
Chad	-	-	-
Niger	10	-	10
Upper Volta	-	-	-
Gambia	-	-	-
Special Reserve	30	30	-

25.III.76

Recipient countries or bodies	Total	Community projects	National projects
<u>EAST AFRICA</u>			
Ethiopia	21	-	21
Kenya	2.5	2.5	-
Mauritius	8	5	3
Somalia	46	25	21
Sudan	7	7	-
Tanzania	2	2	-
Rwanda	2.5	-	2.5
<u>CENTRAL AND WEST AFRICA</u>			
Sao Tomé and Principality	1.5	1.5	-
Benin	1	1	-
Guinea Bissau	5	5	-
Cape Verde (Islands)	6.5	5	1.5
Zaire		token entry	-
CAR	1.5	1.5	-
<u>NEAR EAST</u>			
Egypt (Arab Rep.)	64	24	40
Jordan	14	14	-
Lebanon	8	-	8
Yemen (Arab Rep.)	12	6	6
Syria	5.5	2.5	3
<u>ASIA</u>			
Bangladesh	228.2	150	78.2
India	231	175	56
Indonesia	18	-	18
Pakistan	55	35	20
Sri Lanka	32	15	17
Philippines	6.5	2.5	4
<u>OTHER COUNTRIES</u>			
Malta	6.5	-	6.5
Tunisia	20	-	20
Portugal	5.59	-	5.59



Recipient countries or bodies	Total	Community projects	National projects
<b>II. ORGANIZATIONS</b>			
WFP	123	50	84
UNICEF	17.5	15	2.5
UNRWA	31.5	25	6.5
ICRC	10	10	-
League of Red Cross Societies	5	5	-
UNHCR	5	-	5
<b>III. RESERVE</b>	<b>206.71</b>	<b>75</b>	<b>131.71</b>
<b>IV. TOTAL: Community aid + aid from Member States</b>			
<b>= 1,287,000 tonnes</b>			

The Council adopted, in the official languages of the Communities, the rules relating to the 1976 milk products aid programme (to be supplied in the form of butteroil).

The supplies, totalling 45,000 tonnes, are intended for 19 countries and 5 international organizations and are to be allocated as follows:

Countries or organizations	Tonnes
<b><u>LATIN AMERICA</u></b>	
Haiti	1,500
Honduras	1,000
Peru	500
<b><u>EAST AFRICA</u></b>	
Kenya	100
Mauritius	200
Tanzania	500
Somalia	1,100
Ethiopia	1,500

Countries or organizations	Tonnes
<u>WEST AFRICA</u>	
Cape Verde	100
Upper Volta	750
Mauritania	350
Guinea Bissau	350
<u>NEAR EAST</u>	
Egypt	2,000
Jordan	1,000
Yemen	700
<u>ASIA</u>	
Afghanistan	250
Bangladesh	4,300
Pakistan	3,500
Sri Lanka	160
WFP	16,000
UNICEF	2,000
UNRWA	3,000
League of Red Cross Societies	500
<u>RESERVE</u>	3,640
<u>GRAND TOTAL</u>	<u>45,000</u>

The Council adopted in the official languages of the Communities the Regulation on emergency aid for the benefit of the people of Angola and of Angolan refugees in Zaïre. This aid comprises 100 tonnes of skimmed milk powder to be delivered to the port of unloading, via the International Red Cross Committee, for the people of Angola, plus for the benefit of Angolan refugees in Zaïre, via the UNHCR, 2,000 tonnes of cereals, 150 tonnes of skimmed milk powder and 100 tonnes of butteroil, of which 50 tonnes of skimmed milk powder will be sent by air and the remaining quantities delivered to the port of unloading.

Aid to Guatemala

The Council approved the grant of Community aid totalling 500,000 UA for the rebuilding of Guatemala, to be supplied via the League of National Societies of the Red Cross.

This aid is in addition to the initial emergency assistance of 200,000 UA granted by the Community to Guatemala immediately after the earthquake.

o

o

o

The Council adopted, in the official languages of the Communities, a decision laying down a Euratom multi-annual research and training programme in the field of fusion and plasma physics.

o

o o

The Council gave the consultation requested on a draft Commission ECSC decision on the temporary postponement of the date of payment of the steel production levy.

o

o o

The Representatives of the Governments of the Member States of the European Coal and Steel Community, meeting within the Council, adopted decisions

- supplementing the Decision of 17 November 1975 concerning certain tariff measures for the first half of 1976 (quota of 12,000 tonnes for the United Kingdom for tin plate);
- on exports of scrap to third countries (310,000 tonnes for the period from 1.4.1976 to 30.6.1976).

---

**COMMISSION  
DES  
COMMUNAUTÉS EUROPÉENNES**

GRUPE DU PORTE-PAROLE

Bruxelles, le 24 mars 1976  
J 57  
15h30

Note BIO(76)102 aux Bureaux Nationaux  
c.c. aux Membres du Groupe et à MM. les directeurs généraux DG I et X

PRÉPARATION DU CONSEIL ÉNERGIE DU 25 MARS

Une réunion du Conseil, consacrée aux problèmes de l'énergie, aura lieu à Bruxelles le jeudi 25 mars 1976 à 10 heures.

L'ordre du jour comporte des points politiquement importants en même temps que des questions techniques.

1. Réalisation des objectifs pour 1985  
de la politique énergétique communautaire

Des objectifs avaient été fixés par le Conseil en décembre 1974, et notamment la réduction à 40% de la dépendance à l'égard de l'énergie importée. Dans son premier rapport sur la réalisation de ces objectifs, la Commission estimait que l'objectif de 40% était hors de portée et craignait que l'objectif de 50% ne soit atteint que grâce à un concours de circonstances favorables et à une croissance ralentie des besoins.

La Commission espère que la discussion au sein du Conseil permettra de discerner dans quels domaines des efforts pourraient être fournis par les Etats Membres pour atteindre les objectifs que la Communauté s'est assignés.

2. Mise en oeuvre des orientations  
de politique énergétique

Les orientations données par le Conseil européen à Rome en décembre 1975 concernaient:

- l'établissement d'une solidarité réelle entre les Etats Membres en cas de difficultés d'approvisionnement en pétrole;
- l'encouragement aux économies d'énergie;
- l'adoption de mesures destinées à protéger ou favoriser le développement des ressources énergétiques de la Communauté.

La Commission a fait un certain nombre de propositions dans ces trois directions, et certaines sont à l'ordre du jour du Conseil. Parmi les mesures envisagées par la Commission figurent le stockage du charbon, l'encouragement à l'utilisation du charbon dans les centrales thermiques, le prix minimum à l'importation du pétrole, la garantie aux investissements, etc.

La mise en oeuvre des orientations de politique énergétique donnera lieu à un important débat politique au sein du Conseil.

3. Utilisation rationnelle de l'énergie

La Commission a présenté au Conseil le premier rapport périodique sur le programme d'utilisation rationnelle de l'énergie, qui contient un examen de la situation dans les Etats Membres, une évaluation des efforts fournis, une étude des aspects d'information, de statistique et d'investissements du programme, ainsi que des propositions dans les secteurs de la construction, des transports et des appareils électro-ménagers.

#### 4. Mesures en cas de difficultés d'approvisionnement pétrolier

---

Les propositions de la Commission, qui datent de novembre 1974, comprennent la fixation d'un objectif communautaire de réduction de la consommation d'énergie et des dispositions pour les échanges intra-communautaires de pétrole brut et de produits pétroliers, telles que la surveillance des échanges et les clauses de sauvegarde. Le Conseil aura à trancher quant à la procédure de mise en vigueur des moyens préconisés par la Commission en cas de crise.

#### 5. Information et consultation sur les prix pétroliers

---

Le Conseil a approuvé en février 1975 le principe d'une politique des prix à la consommation fondée sur la transparence des coûts et des prix du pétrole brut et des produits pétroliers dans la Communauté. La Commission propose d'instituer une procédure d'information et de consultation entre les Etats Membres, reposant sur la connaissance d'informations précises. Le Conseil aura à se prononcer sur des problèmes de méthode.

#### 6. Mesures de soutien pour les projets communautaires dans le secteur des hydrocarbures

---

La Commission avait proposé d'attribuer un soutien financier de 44,7 MUC à la réalisation de 38 projets de développement technologique dans le secteur des hydrocarbures. La réduction des crédits à 38,4 MUC a obligé la Commission à revoir la liste des projets. Toutefois, la Commission propose de reporter au prochain exercice budgétaire l'attribution d'un soutien à 5 projets.

#### 7. Communication des projets d'investissement d'intérêt communautaire dans le secteur du pétrole, du gaz naturel et de l'électricité

---

La Commission propose de modifier le règlement 1056/72 en la matière et de porter de 3 à 5 ans le délai de préavis dans le secteur de l'électricité. D'autres modifications concourent au même but, rendre le système de communication plus efficace.

#### 8. Contribution de la Communauté au financement de centrales nucléaires de puissance - Emprunts Euratom

---

Le Conseil Energie est saisi de cette question afin d'en compléter les aspects énergétiques. Il aura notamment à résoudre le problème des garanties, privées ou publiques, des prêts.

Mitiés

M. Santarelli

COMMISSION  
DES  
COMMUNAUTÉS EUROPÉENNES

GRUPE DU PORTE-PAROLE

....., le 25 mars 1976

JB/mm

remis au télex à 15h 45

PRIORITE P-1

Note BIO(76)102 (suite 1) aux Bureaux Nationaux  
c.c. aux Membres du Groupe et à MM. les directeurs généraux DG I et X

CONSEIL ENERGIE

Le Conseil Energie a commencé ses travaux à 10h30, sous la présidence de M. MART, Ministre des Affaires économiques du Grand-Duché de Luxembourg.

1. Réalisation des objectifs pour 1985 de la politique énergétique communautaire

Les ministres ont tour à tour exposé les efforts fournis par les Etats Membres pour atteindre les objectifs fixés. En ouvrant la discussion, M. BENN a préconisé des réunions informelles des ministres de l'énergie. M. SIMONET a confirmé que l'objectif de réduction de la dépendance à 40% ne pourrait pas être atteint et a admis la révision de l'objectif dans le secteur nucléaire. Il a insisté pour que les moyens nécessaires soient mis en oeuvre pour atteindre l'objectif de 50%. Il a souhaité que les mécanismes financiers requis puissent être examinés au cours d'une prochaine réunion.

2. Mise en oeuvre des orientations de politique énergétique

En présentant la communication de la Commission et le projet de résolution, M. SIMONET a souligné que les propositions de la Commission sont parfaitement dans la ligne tracée par le Conseil européen de Rome, et qu'elles constituent un ensemble équilibré et cohérent, dont le prix minimum à l'importation de pétrole n'est qu'un élément. Toutes les délégations ont déclaré qu'elles pourraient se rallier en principe au projet de résolution, moyennant quelques amendements. Toutefois, les délégations française et italienne se sont déclarées insatisfaites. Pour la délégation française, l'effort de réflexion n'aurait pas été suffisant et l'incidence économique des mesures préconisées n'aurait pas été examinée de manière approfondie. Pour la délégation italienne, les actions envisagées ne constitueraient pas un ensemble équilibré, parce qu'elles négligeraient certaines sources alternatives d'énergie, hydro-électrique ou géothermique par exemple.

La réunion est suspendue à 13h15.

Les ministre de l'énergie et M. Simonet déjeuneront ensemble et mettront cette circonstance à profit pour chercher à rapprocher les points de vue.

(à suivre)

Amitiés

B. Olivi







Remis au télex à 20h 15

PRIORITE P-1

Note BIO(76) 102 (suite 2 et fin) aux Bureaux nationaux  
c.c. aux Membres du Groupe et à MM. les Directeurs généraux DG I et X

---

CONSEIL ENERGIE

Le Conseil est rentré en séance à 16 heures. Il a commencé par approuver la liste des points A, puis il a décidé de reporter en fin de journée la suite de la discussion de la mise en oeuvre des orientations de politique énergétique, et de passer à l'examen des autres points de l'ordre du jour.

3. Utilisation rationnelle de l'énergie

Le premier rapport périodique sur le programme d'utilisation rationnelle de l'énergie, et les projets de recommandations qui l'accompagnaient, ont été approuvés. Le Conseil a invité la Commission à lui présenter un rapport annuel.

4. Mesures en cas de difficultés d'approvisionnement pétrolier

Les propositions de la Commission prévoient, en cas de crise pétrolière, la fixation d'un objectif communautaire de réduction de la consommation d'énergie, et des mesures relatives aux échanges intracommunautaires. La discussion a porté sur le choix de l'autorité habilitée à arrêter de telles mesures qui rompraient avec le fonctionnement normal du marché commun. Un compromis a été présenté, aux termes duquel la Commission aurait, en cas de crise, le pouvoir de restreindre provisoirement la libre circulation des produits pétroliers, tandis que le Conseil aurait à confirmer ou infirmer ces mesures, dans les 10 jours et à la majorité qualifiée. Si le Conseil ne statuait pas, la Commission pourrait proroger les dérogations qu'elle aurait accordées.

Ce compromis n'a pas été adopté, en raison de l'attitude réticente de la délégation française. Le Conseil a prié la Commission de faire une proposition informelle pour sortir de l'impasse.

Retour au point 2: Mise en oeuvre des orientations de politique énergétique

Le Conseil a chargé un groupe ad hoc, présidé par M. Simonet, de rechercher des solutions précises aux difficultés que présentent les points 4 et 5 du projet de résolution, relatifs au prix minimum à l'importation du pétrole et aux mesures complémentaires de protection et de développement des ressources énergétiques.

5. Information et consultation sur les prix pétroliers

Le Conseil a approuvé quant au fond le projet de directive en la matière, tout en actant le voeu de la délégation italienne, qui souhaite la trans-

./.

formation de la directive en règlement, comme l'avait proposé initialement la Commission. Le principe de la fourniture des informations sur une base trimestrielle a été retenu. Les délégations ont successivement renoncé à leurs réserves sur le texte proposé, au cours d'un débat assez confus.

6. Mesures de soutien pour les projets communautaires dans le secteur des hydrocarbures

La délégation française a fait part d'inquiétudes vis-à-vis de la justification de certains projets. D'autres délégations n'étaient pas favorables à l'intention inscrite dans la proposition, d'attribuer un soutien à cinq projets dans le cadre du prochain exercice budgétaire.

La proposition de décision a été adoptée.

7. Communication des projets d'investissement d'intérêt communautaire dans le secteur du pétrole, du gaz naturel et de l'électricité

Le Conseil a approuvé quant au fond ce projet de règlement, modifiant le règlement 1056/72. Cette modification porte principalement le délai de communication des projets de trois à cinq ans avant la mise en service des installations, dans le secteur de l'électricité.

8. Contribution de la Communauté au financement de centrales nucléaires de puissance - Emprunts Euratom

Le Conseil était invité à confirmer sa propre attitude antérieure à l'égard de ce projet, et à adopter les éléments d'une orientation commune. Les délégations britannique et danoise ont estimé que cette question fait partie de l'ensemble prévu dans la résolution sur la mise en oeuvre des orientations du Conseil européen de Rome, dont l'examen par le Conseil est en cours.

Le Conseil reprendra cette question au cours de sa prochaine réunion, lorsque les délégations britannique et danoise pourront lever leur réserve générale, étant entendu que le texte habilitant la Commission à émettre les emprunts ne sera plus mis en discussion.

Retour au point 2: Mise en oeuvre des orientations de politique énergétique

En fin de séance, le Conseil a cherché à arrêter les termes dans lesquels un groupe ad hoc serait chargé d'établir un projet de résolution révisé, puis y a renoncé et a chargé le Coreper de l'examen du projet de résolution selon la procédure habituelle. Le groupe ad hoc que devait présider M. Simonet n'est donc pas constitué.

Une réunion du Conseil Energie est annoncée pour le 10 juin 1976.

La séance est levée à 19h 10.

Amis,

M. SANTARELLI